
Referat fra GF 2020/2021 i seniorklubben, 1.11.2021 

1) Valg af dirigent 

Finn Aagaard Andersen valgtes og konstaterede af GF var lovligt indvarslet. 

2) Udpegning af stemmetællere 

Punkter udsat til der bliver behov for stemmetællere. 

3) Bestyrelsens beretning 

Formand Leif Nørgaard Lauridsen afholdt beretning, som findes på 

seniorklubbens hjemmeside. 

4) Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse 

Jytte Hansen gennemgik det omdelte regnskab, som viste et underskud på 

890,52 kr. og som balancerer med 34.791,03 kr., regnskabet godkendtes. 

5) Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent 

Jytte gennemgik det omdelte budget, der budgetteres med et underskud på 

5.000,- kr. og en balance på 30.791,- kr. , mht kontingent (se pkt. 6). 

6) Behandling af indkomne forslag 

Bestyrelsen foreslog at kontingentet forhøjes til 350,- kr. og at vi ikke 

fremover skal betale greenfee 10,- kr. pr. spil om mandagen. Forslaget blev 

vedtaget. 

7) Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

Genvalg til Jan Kruse Hansen og Jytte Hansen, som suppleanter genvalgtes 

Christian Andersen og Helge Jefsen. 



8) Valg af revisor og reviorsuppleant 

Genvalg til Ole Markussen og Christian Paulsen 

9) Eventuelt 

Knud Lindstrøm fortalte om turen til Porto Santo i november 2022, der er 

foreløbig 32 tilmeldte og der oprettes nok en venteliste. 

Finn Aagaard fortalte om flere muligheder for en tur med seniorklubben i 

2022, der blev talt om ture til Jylland, Fyn, Østrig og Nordtyskland, ved 

håndsoprækning viste det sig at interessen var størst for en tur til 

Nordtyskland. 

Vi vil undersøge om der er mulighed og interesse for igen at spille 9 huller 

om mandagen og om mændene må spille fra rød tee. 

Svend Erik Jensen fik en vingave og tak for sin indsats i bestyrelsen. 

 

Ref/ Grethe Nielsen 


